
شنبه 31 مرداد 1394 - 09:21

جمهوری اسلامی ایران در برابر ظلم و ستم ساکت نمی ماند

امام جمعه اهر نیز در خطبه های نماز جمعه این هفته اهر با اشاره به اینکه ایران در برابر ظلم و ستم ساکت نمی ماند،

گفت: ایران موضع خود را در مقابل صهیونیست ها مشخص کرده است.

امام جمعه اهر نیز در خطبه های نماز جمعه این هفته اهر با اشاره به اینکه ایران در برابر ظلم و ستم ساکت نمی ماند، گفت:
ایران موضع خود را در مقابل صهیونیست ها مشخص کرده است.

آیت الله جواد حاجی زاده با اشاره به اینکه بی توجهی و به سخره گرفتن علماء گناهش از سبک شمردن نماز بیشتر است، اظهار
داشت: اهمیت نماز و ارزش دادن به مظاهر دینی امر به معروف و نهی از منکر است.

وی به حفظ ارزش و احترام مردم اشاره کرد و افزود: اهمیت دادن به مردم پایه های حکومت را استحکام می بخشد و ایران در
این زمینه یک نظام مردمسالاری در بین سایر کشورهای خاورمیانه است.

وی با بیان اینکه در سراسری جهان مردم مورد ظلم و ستم قرار می گیرند، اضافه کرد: پیروزی انقلاب اسلامی تنها مختص به
ملت ایران بوده و حفظ دستاوردهای این انقلاب وظیفه همه آحاد جامعه است.

خطیب جمعه اهر با بیان اینکه تهاجم فرهنگی از نقشه های کشورهای غربی است، گفت: مردم در زمینه مقابله با هجوم
فرهنگی دشمنان توجه بیشتری داشته باشند.

حاجی زاده با تاکید بر اینکه اسرائیلی ها با آتش زدن مسجد الاقصی جسارت بزرگی کردند، خاطرنشان کرد: ایران در برابر ظلم و
ستم ساکت نمی ماند، چنانچه ایران موضع خود را در مقابل صهیونیست ها مشخص کرده است.

امام جمعه اهر در پایان آزادی سرانه فتنه و دوقطبی ساختن مردم ایران را از اهداف آمریکا دانست و گفت: مردم کشورمان به
هیچ وجه اجازه نفوذ در همه زمینه ها را برای آمریکایی ها نمی دهد و باید مردم در این زمینه وحدت خود را با تبعیت از

فرمایشات رهبر انقلاب اسلامی حفظ کنند.
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